
Bestyrelsesmøde i afd.24, den 1. december 2021

Tilstede var:
Bjerne Engberg
John Hurup
Gunnar Pallesen
Ulla Pedersen
Bent Andersen

Ad 1:
Vi foreslår, at beboerne i Toftebo Syd får anlagt et bed i stil med det Toftebo Nord har fået anlagt. 
Der er pt. et lille flise areal med hæk omkring.
Vi mener dog, at beboerne i Toftebo Syd skal have mulighed for at stemme for eller imod, så det 
gennemføres på demokratisk vis.

Ad 2:
Vi ønsker et ’dialog møde’ med Hovedbestyrelsen i uge 02-2022 og et møde med Christian Højholt 
ultimo januar 2022.

Ad 3:
Ved køkkenrenoveringer ønsker vi at se basistegninger på de respektive lejligheds typer.

Ad 4:
Vi ønsker Radon målinger i Toftebo.
Baseret på den overordnede radon klassificering, lokale geologiske forhold og bygningsdata 
vurderes radon risiko i Toftebo at være meget høj.

Ad 5:
Vi vil gerne have fjernet krukken ved elevatoren i Åbo. Den bruges ikke mere til cigaretskod, men 
alt muligt andet.

Referent
Gunnar Pallesen


